
 

 

  
 
Stockholm Innebandyförbunds 
Årsmöte 11 juni 2024, Motioner.  

Utnyttja rätten till dubbla lag i distrikts-SM, Järfälla Bele IBK 
”Vi föreslår att Stockholms Innebandyförbund börjar utnyttja sin rätt till 
att skicka två lag per klass till distrikts-SM för att ge spelare samma 
förutsättningar som ges till spelare från andra distrikt” 
 
Motionen föreslår  
Stockholms Innebandyförbund samt Småland-Blekinge IBF har på grund av sitt stora 
antal licensierade spelare möjlighet att representera distriktet genom 4 lag under 
distrikts-SM. I dagsläget väljer Stockholms Innebandyförbund att inte nyttja denna rätt 
vilket ger distriktets talanger en sämre chans till att få samma utveckling och upplevelse 
som ges till spelare i andra , mindre distrikt. Detta är särskilt tydligt på tjejsidan där 
Stockholm dominerar i antalet licenser och guldmedaljer på distrikts SM, där man vunnit 
guld sju av de senaste åtta åren (silver 21/22). 
 
Motionen förslår att förbundet börjar utnyttja sin rätt till att skicka två lag per klass till 
distrikts-SM.  
 
Styrelsens förslag till beslut 
Styrelsen föreslår årsmötet att avslå motionen.  
 
 
Styrelsens uppfattning  
Stockholms innebandyförbunds målsättning och policy avseende distriktslagen är att ge 
deltagande lag bästa möjliga förutsättningar att lyckas sportsligt. Med en dubblering av 
antal lag finns det en stor risk att den höga standard som distriktslagen idag besitter, 
både sportsligt och organisatoriskt, förminskas.  
 
En annan aspekt är de ekonomiska samt personella belastningar en dubblering av antal 
lag skulle innebära, både för förbundet samt de uttagna spelarna.  
 
Vidare kommer det på Svensk Innebandys Förbundsmöte 16/6 eventuellt fastställas ett 
inriktningsbeslut om en större organisationsutredning av all svenska innebandy. Vid ett 
bifall för den motionen är det troligt att Distriktslags-SM står inför en större 
förändringsprocess inom ett par år. Stockholm följer processen noga och utesluter inte 
eventuella förändringar i framtiden.    

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Inför etiska övergångar i ungdomsserierna, motion Järfälla Bele IBK   
” Vi anser att Stockholms Innebandyförbund måste sätta ner foten 
ordentligt för att motverka utvecklingen av värvningar och övergångar i 
ungdomsserierna och att en frivillig värvningspolicy inte är tillräcklig, 
utan att nya tävlingsbestämmelser i distriktet avseende föreningsbyte i 
ungdomsserierna måste utformas” 
 

     

     



 

 

Motionen föreslår  
I och med värvningspolicyn finns det idag en frivillig överenskommelse gällande 
övergångar och värvningar av ungdomsspelare. Denna policy har många gånger visat sig 
tandlös då en hel del unga spelare byter lag under pågående säsong för att jaga tidiga 
framgångar.  
 
 
För att motverka detta motioneras det om att nya tävlingsbestämmelser måste utformas, 
alternativt en mer tvingande värvningspolicy med verkliga konsekvenser för 
föreningar/lag som bryter mot policyn.  
 
Vidare redovisas följande åtgärder: 

• Inga övergångar i ungdomsserierna under pågående säsong dvs. 15 augusti till 30 
april.  

• Övergångar mellan säsonger i ungdomsserierna ska alltid initieras av lämnande 
förening för att säkerställa att kommunikationen skett på ett korrekt sätt. 

• Övergång under säsong endast under särskilda förutsättningar som att lag läggs 
ner eller att spelaren flyttar till annan ort. Detta ska kunna styrkas innan 
övergången godkänns.  

• Ordförande i både mottagande och lämnande förening måste kontaktas innan 
en övergång mellan säsong kan genomföras. Ansvaret kan delegeras till annan 
styrelserepresentant men inte till en person utanför styrelsen. 

 
Styrelsens förslag till beslut 
Styrelsen föreslår årsmötet att avslå motionen. 
Styrelsen föreslår att bifalla styrelsen förslag  
 
Styrelsen föreslår årsmötet att: 
Uppdra Stockholm Innebandyförbunds att tillsätta en utredning, tillsammans med 
föreningarna, i syfte att se över utvecklingsmöjligheter kring värvningspolicyn samt skapa 
en gemensam syn gällande övergångar generellt.  
Utredningen presenteras under årsmötet 2025.  
 
Styrelsens uppfattning 
Frågan är komplex och innefattar många parametrar, inte minst förbundets faktiska 
möjligheter att förändra gällande övergångar. Dessa regleras idag genom svenska 
innebandyförbundets tävlingsbestämmelser. Nuvarande övergångspolicy är framtagen 
ihop med föreningarna i distriktet, därför anser vi att en eventuell revidering av 
densamma bör göras ihop med föreningarna.  
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Förbättringar för våra innebandybarn. motion Mariebergs SK  
” Vi föreslår att årsmötet bifa ller att reglerna för övergång görs om så 
att barn inte kommer i kläm på det sätt de gör, samt att förbundet 
driver dessa förändringar i förbundet så  att det blir förbättringar för a lla  
innebandybarn i hela  Sverige” 
 



 

 

Motionen föreslår  
Innebandy ska vara en idrott för alla, där bredden och det livslånga idrottandet är en 
viktig del. Men hur ser det ut i verkligheten?   
Där är det tvärtom, där vi möts av stenhårda regler som förhindrar bredden, som stänger 
ute. Det vi tänker på är reglerna för när en spelare får byta klubb.  
Har du otur kommer du in i en ny klubb strax efter 31 januari och får då inte vara med när 
dina nya kompisar spelar match. Du blir satt på bänken för att du flyttat från en kommun 
till en annan eller för att du bytt klubb eftersom du inte trivdes i den förra. Så vill vi inte ha 
det.  
 
 
 
Motionen förslår därför att: 

• Att reglerna för övergångar görs om så att barn inte kommer i kläm på det sätt de 
gör idag.  

• Att Stockholms Innebandyförbund driver dessa förändringar i förbundet så att det 
blir förbättringar för alla innebandybarn i hela Sverige.  

  
Styrelsens förslag till beslut 
Styrelsen föreslår årsmötet att avslå motionen. 
Styrelsen föreslår att bifalla styrelsen förslag. 
 
Styrelsen föreslår årsmötet att: 
Uppdra Stockholm Innebandyförbunds att tillsätta en utredning, tillsammans med 
föreningarna, i syfte att kartlägga hur föreningarnas ser på övergångsreglerna samt i 
vilken grad och omfång detta drabbar spelare på barn- och ungdomsnivå i distriktet, och 
därefter se över vilka eventuella förändringar distriktets föreningar förespråkar i syfte att 
kunna påverka.  
Utredningen presenteras på årsmötet 2025.  
 
Styrelsens uppfattning 
Det finns idag ett regelverk för övergångar. Detta är något som vi tycker är bra, då det 
förhindrar fusk och värvningshets.  
Svenska Innebandyförbundet hanterar samtliga övergångar fall-för-fall, och har 
möjligheten att frångå regelverket genom vissa undantag, till exempel om en spelare 
flyttar från ett distrikt till ett annat eller om spelaren har ”starka skäl av personlig 
beskaffenhet”.   
 

 
 


